
 

Referat FU-møde 20. november 2019, Bispebjerg Hospital 10.15-12.15 
Deltagere: Henrik Larsen (HL), Birgit Villadsen (BV), Mogens Grønvold (MG) og Gertrud Lampe Dohn (GLD) 
(referent) 
 

Dagsorden   

1. Planlægning af Årsdag 2020 Tema: DMCG-PAL - status efter 10 år: ”Hvad har vi gjort, hvad har vi 
gang i, og hvad vil vi fremover”.  
 
Foreløbigt program: 
 

1. Fremlæggelse af bestyrelsens tanker om DMCG-PAL´s 
fremadrettede virke på baggrund af bestyrelsesmødet 29/1-
2020: 
 

 Kliniske retningslinjer før og i fremtiden.  
(Muligvis Henriette Lipczak) 
 
Databasen før og i fremtiden. 
(Mogens og evt. Maiken) 
 
Kompetenceprogrammer før og i fremtiden.  
(Muligvis Helle Mathiesen samt repræsentant for ergoterapeuterne) 
 

2. Oplæg omhandlende, hvad de kliniske retningslinjer, DPD 
og kompetenceprogrammerne har betydet de sidste 10 år, 
hvordan de er blevet brugt og hvad der fremadrettet 
efterspørges: 

 
Herdis Hansen inviteres til at holde et oplæg om dette.  
 

3. Paneldebat: 
 
Diskussion af ovenstående blandt et panel med alle oplægsholdere. 
 
Debatten må gerne lægge op til en diskussion af DMCG-PAL´s 
skelflader og afgrænsninger herunder; ”Hvad gør vi for os, og hvad 
gør vi for andre?”, samt overvejelser omkring, hvorvidt det non-
maligne og pædiatriske område bør inddrages i DMCG-PAL´s arbejde.  
 

2. Økonomi  Ikke diskuteret på dagens møde. 

3. Dato for næste og evt. 
kommende FU møder? 

 Næste FU-møde er 7/1-2019. 



4. Evt. - Diskussion af, hvorvidt bestyrelsen skal inddrages yderligere i 
FU´s arbejde: 
 

Det blev besluttet at referater fra FU-møderne skal informere om 
de vigtigste diskussionspunkter og ikke bare være 
beslutningsreferater, og at bestyrelsen fremadrettet bliver 
informeret når der har været møde, og foreligger et nyt referat.  

 

 


